
 

 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  
2020-12-15 
    
Tid:  Direkt efter föreningsmötet 
    
Plats:  Digitalt via Teams  
    
Närvarande:  
 
Fredrik Lindblad 
Per Lundquist 
Henrik Kyhlström 
Tommy Jonsson 
Roger Svärd 
Joel Edving 
Tomas Maxe 
Göran Hägg 
Lennart Ekström 
Niklas Faltin 
Daniel Lindström 
 
Mattias Albers 
Jörgen Hedberg 
Daniel Silvborn 
 
 
Mattias uttrycker att det presenterade arbetet ännu bara är förslag på åtgärder och ännu ej är 
beslutat. 
 
Jörgen ser det här som början på en ny utveckling av Hugelsta. Rapporten tar tag i ett antal konkreta 
åtgärder som kan ska bli en utvecklingsplan för Hugelsta. 
 
Projekt H-vall 
Fortgår i projektet. Frågan ställs om anläggningsprogrammet på Rekarnegymnasiet kan vara 
delaktiga i markarbeten. Mattias förklarar att det kan vara ett alternativ men att de kanske inte kan 
hålla kvaliteten. Lennart tar upp att Rekarnegymnasiet gjorde stor del av markarbetena vid 
färdigställande av jaktskytteanläggningen på 80- och 90- talet. När Örebro JSK byggde nya banor 
för jaktskytte för 8 år sedan gjordes de mesta markarbetena av transportprogrammet i Örebro. De 
gjorde ett mycket bra grundarbete och färdigställde en jaktskyttebana i toppklass. H-vallen och 
skogsvallen är som en gigantisk sandlåda där eleverna kan få träna fritt. Kompetensen finns på 
skolan och det är ett realistiskt projekt. Möjligen kan det finnas juridiska hinder för att eleverna 
bygger anläggningen. 
 
Eskilstuna Precisionsskytte diskuteras. Kan vi acceptera att de inte är förbundsanslutna. 
Besiktningarna ska vara gjorda enl förbundens regler och därför får inte ej förbundsanslutna 
föreningar nyttja banorna. Så är det formulerat i skjutbaneinstruktionerna. 
 
Daniel Silvborn menar att det inte stämmer. Vi kan inte neka en förening att skjuta så länge de 
skjuter enl säkb. Skjutbaneinstruktionerna är enkelt att ändra och kommunen kan inte hindra 
medlemskap i Samskyttet som vi skrivit till Eskilstuna Precisionsskytte. Det är olyckligt formulerat 
enl Daniel. 
 



 

 

Per känner inte igen den skrivelsen då han skrivit att de är välkomna som medlemmar men inte kan 
nyttja banorna om de inte ansluter sig till ett förbund. 
 
Fredrik Lindblad har pratat med Roger Tiensu, en av författarna till SäkB 2020. 
Man ska tillhöra ett förbund för att få bedriva skytte enligt något av 10 förbund som är godkända enl 
polisens FAP. Tillhör man inget godkänt förbund så är det ett brott mot ordningslagen och därför ej 
tillåtet. Det är den information som Fredrik fått. 
 
Beslut 
Eskilstuna precisionsskytte välkomnas som medlemmar i Eskilstunaskyttets samarbetsorganisation 
beslutas enhälligt. De kommer dock behöva ansluta sig till ett godkänt förbund för att bedriva skytte 
på Hugelsta. 
 
NÄSTA MÖTE 
12/1 2021 via Teams 
 
MÖTETS AVSLUTANDE      
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
  
    
Vid protokollet      Justeras  
  
  
 
 
Lennart Ekström    Joel Edving 
  
Ordförande  
  
  
 
 
Per Lundquist 
 
 
 
 
 
 
 
 


